
                    

 
                        

NIKOLA TESLA JE PRVI UOČIO BLAGOTVORNO DEJSTVO  

ELEKTRICITETA NA ZDRAVLJE I SKRENUO  LEKARIMAPAŽNJU NA 

ISCELJITELJSKU MOĆ VISOKOFREKVENTNIH ZRAČENJA 

 

“Medju metodama vibracione medicine kao svojevrstan pristup ublažavanju  ljudske  patnje i unapređenju zdravlja 
ističu se  vibracioni predajnici inženjera Čedomira  Mraza.    To znači da se  podrška vibracionih predajnika ing. Mraza 
koju, u krajnjoj instanci,  možemo nazvati razvojnom, može iskazivati  u okvirma svih pet nivoa oficijelno definisane 
zdravstvene zaštite  – od unapoređenja zdravlja do rehabilitacije.” –  Prof. dr. Vuk Stambolović 
 

 
 
 
 
 
 

 Paula H. iskustvo sa aparatom  ORION-V1  Hvala na aktualnom YouTube video sa gospodinom 

Velimirom. Vaši aparati imaju povoljno dejstvo na mene. Otkada  upotrebljavam spavam spokojno i podmladila sam se.  Sva sreća ja 
nemam neke tegobe i prilično sam zdrava ali za mene je preventiva važna (kad se krčag razbije ne vredi ga posle lepiti).  
 

Dušan, Novi Sad, iskustvo sa aparatom  ORION-V1  Poštovani g Čedomire dobar dan. Koristim priliku da Vam prenesem pozitivne 

učinke aparata Orion V1.  Naime kod roditelja 71g i 80g .  samo nakon nekoliko terapija po 1sat pre spavanja primećuje se bolji i čvršći 
san, opuštanje, vedrije raspoloženje, poboljšana pokretljivost. Uveren sam da je poznanstvo sa Vama i Vasim radom na aparatima koji 
pomažu ljudima dragoceno .  

Magic-Gen-8 pripada novoj generaciji aparata koji direktno otklanjaju uzrok bola.  

G-đa Ana S., farmaceut : Uz pomoć ovog aparata „ispravila“ sam pogrbljenu staricu, u periodu od oko mesec dana redovne primene od jednog sata dnevno. 
Elektrode postavljane levo i desno od kičmenog stuba i svakodnevnim pomeranjem elektroda od krsta na gore do vrata, oko sat dnevno.  Pacijent : Jelica 
Jovanovic  rodjena 08.08.1928.godine. Godina 88  Dijagnoza: Ukočenost i kifoza kičmenosg stuba, ukočenost nogu, kretanje skoro nemoguće...tri meseca nije izašla 
iz kuce.., 45-ti dan pacijent nema bolove i kreće se normalno!  
 

Katarina J., Beograd 42 godine:  Diskus herniju izmedju prsljenova L5/S1 i L4/L5 imam vec 10 godina. To je razlog ceste pojave spazma misica duz ledja. Magic 

gen aparat mi je dosta pomogao sa ovim spazmima, manje osecam bol i samim tim pokretnija sam i veselija. 
Usled sedalnog posla i rada na kompjuteru, kao i genetske predispozicije, imam okostavanje vrata. Cesto sam imala glavobolje i bol u vratu zbog toga. Redovnim 
koriscenjem magic gen aprata vrat mi je pokretniji a glavobolje  i bol u vratu vise nemam.  
U skoli  i vrticu se pojavio rota virus kod dece. Moja deca od 5 i 8 godina su se zalila na jak bol u stomaku,. Stavila sam im magic gen  elektrode na stomak. Sami 
su podesavali jacinu. Rekli su da im jako prija. Posle terapije bilo im je bolje. Jedan sin je sutradan skroz bio zdrav a drugi je trazio jos sutra da mu stavim magicgen 
na stomak. Posle toga je bio skroz zdrav. 
 

T.M. 50 god.   Magic-Gen iskustvo: krajem januara pokidala ligament na ruci u tolikom obimu da je lekar pomenuo da ce možda morati da se reši operativnim 

putem. Radila Magic-Gen ujutro i uveče po 20 - 30 minuta, 15tak dana, (takodje radila vežbe koje je preporucio terapeut i mazala gavez, uzimala homeopatiju - 
Ruta, Rhus Tox, Arnica) na kontroli posle 15 dana ligament je zarastao 80% što je fantastičan uspeh i ne može se objasniti drugim sredstvima. 
 2021 Februar: imala pad prilikom kog se iskrenuo zglob u karlici, posle 3 dana primene Magic-Gen, ujutro i uveče, po 1 h. prestali su nepodnošljivi bolovi i mogla 
samostalno da ode do lekara. Neprekidno radila Magic gen po istoj shemi, ujutro i uveče po 1 h i posle 10tak dana došlo do potpunog oporavka i nestajanja svih 
bolova što je 4 do 6 puta kraće od predviđanja lekara da će sve proći za oko 2-3 meseca!  
 

Katarina 32g Aparat koristi cela porodica preko 3 godine. 

Deca koriste za sportske povrede i bolove u stomaku za vreme stomacnih virusa. Mi odrasli koristimo za povremene  bolove u kicmi, ukocenost kičme, kao i 
hrornicne tegobe s vratom. Primetial sam da olaksava i tegobe s prosirenim venama ako se aplikuje na to mesto. 
Toliko nam je neohodan ovaj aparat da nekad ne mozemo svi da postignemo  dobrobit a  samo jedan aparat da radi, pa smo kupili i dodatni. 

Maja Lukač,  Novi Sad   Korisnik sam aparata "Magic-gen" već tri godine i želim svima da prenesem moje iskustvo u vezi sa njim.   

   Naime, još kao dete u osnovnoj školi sam imala problem sa uklještenjem nerva u ramenom delu koje je dovelo do atrofije ruke. Takodje sam u 

ruci imala osećaj hladnoće jer nisam imala cirkulaciju a i česte glavobolje. Jedini lek su bile intezivne elektro i fizikalne terapije. Ruka mi se posle 

10-ak meseci dosta oporavila mada sam bila ograničena u nekim pokretima a najgori je bio tup bol koji je bio svakodnevan. To je tako trajalo skoro 

40 godina!   Situacija se potpuno promenula sa  "Magic-genom"  koji sam koristila svaki dan po 3 - 4  sata, mesec i po dana i sa maksimalnom 

dozom tako da mi je ruka sama odskakala od tela. Ponekad sam znala i da ga držim po čitavu noć, da zaspem sa njim.   Od tada me ni ruka, ni rame 

a ni vrat nisu zaboleli više od dve godine. Sad se bolovi ponekad jave ako sam napregla kičmu ili ruku ali to se za dan - dva brzo reši.   Želim da se 

zahvalim g-dinu Čedomiru Mrazu a svima želim sreću i uspeh sa korišćenjem svih vibracionih aparata i život bez bola!     
 

Katarina M. iskustvo sa aparatom  RAJF-GEN  Želela bih svoje iskustvo podeliti sa svima. Narocito sa roditeljima male dece. Nase dete od 13meseci je imalo 

nekoliko dana visoku temperatutu i jako lošu krvnu sliku. Dan kad smo uzeli REIF-GEN odmah smo priključili dete na terapiju. Prepisan nam je antibiotik od strane 
lekara  jer je crp bio 158 ( inace decu hospitalizuju sa tolikom vrednosću crp-a). Na našu odgovornost detetu nismo davali ni kap antibiotika a temperatura je odmah 

isti dan spala, a crp smo prepolovili nakon samo 2 dana a za 7 dana dete smo potpuno ozdravili  i imali dobru krvu sliku.  
Imalo je najstarije dete stomačni virus (verovatno i još nesto) visoku temperaturu i povraćanje sad u petak dve serije na bakterije i 
viruse smo je stavili i subotu je bilo mnogo bolje, a u nedelju je bila kao nova.  Imamo troje dece i svi su koristili zaper i mi vise 
nemamo problema sa bolestima. 
Evo proslo je godinu dana kako koristimo aparat cela porodica nas 5-oro, i malo je reci da smo prezadovoljni.Imali smo letos jednu 
situaciju ni malo bezobzirnu i aparat nam je mnoooogo pomogao.   Naime, dete je imalo temperaturu 4 dana i koristili smo aparat pa 
minimum 3x dnevno po nekih 1h, temperatura je varirala inodlucimo je konacno odvesti kod lekara, tamo su otkrili da su rezultati inkrvi 
i mokrace konfuzni. Nisu ni mogli reci sta joj je i zavrsismo u Tirsovoj jer je mala imala uvecanu jetru i slezinu. Bili smo u Tirsovoj 7 
dana! Oni su njoj vadili krv svaki dan i testirali na sve poznate viruse i bakterije inimunoloske bolesti. I jel znate sta su nasli?! Nista! Ja 
sam sigurna da je aparat "pobio" sve viruse i bakterije ta 4 dana dok je bila na aparatu ( jer ga nismo nosili u bolnicu) i tamo smo 
bukvalno lecili posledice virusa tj uvecanu jetru i slezinu. I izasli iz bolnice sa dijagnozom: non specifikata...Ja pretpostavljam da je bila 
to neka mononukleoza... Da ne pominjem, resavanje mog mastitisa, suprugove upale uva, upala grla....Samo da vam kazem da sa 

nasim pozitivnim iskustvom sa aparatom smo toliko preporuka nasim prijateljima i rodjacima preneli, neki od njih su vas i kontaktirali, neki ce tek... Tako mi je drago 
sto smo otkrili ovaj vas aparat, olaksao nam.zivot! Srdacan pozdrav Katarina M. 

Iskustvo sa aparatima N.Dj. Poštovani Čedomire, dobio sam vaš broj od B.M. Moja supruga Jelena i Žarko 
su vam bili u poseti pre nekoliko dana i kupili razne aparate koji su izvrsni  i koje koristimo.  Želeo sam da 
uspostavim direktan kontakt sa vama i da vam zahvalim za sve što radite za ljude i planetu zemlju...N. Dj. 



VESNA Č. MAGIC-GEN-SL    Pre tri meseca sam usled pada, slomila ruku na dva mesta. Nisam nosila gips, niti sam nakon 

pada snimila ruku. Ubrzo nakon povrede, krenula sam sa primenom Magic Gen S aparata. Primenjivala sam ga dva 

puta dnevno po 40 minuta, aplikovanjem opšivenih elektroda na bolno mesto, intenziteta koji je meni u tom trenutku 

odgovarao, primenjujući frekvenciju za bol, nakon čega sam pustala frekvenciju za regeneraciju, na bolno mesto. Bol je 

bio umeren, nije bilo podliva, jedino je otok bio prisutan. Nakon skoro mesec dana, snimila sam ruku, gde je ustanovljen 

prelom ulne i kosti ispod članka, pri čemu mi je rečeno da je prelom zarastao. Nedavno sam obavila još jedan kontrolni 

pregled kod ortopeda (A. G.) koji je upoznat sa povredom, i tom prilikom mi je rekao da je prosto neverovatno da nisam 

osećala bol velikog intenziteta, kao i da je kost odlično srasla, navodeći da čak i da sam nosila gips, nije siguran da bi 

kost bolje bila pozicionirana i bolje zarasla. Hvala gosp.Čedomiru Mrazu.  
iskustvo sa  RC-multiZapp    Žena V.K. (57 godina, okolica Zagreba).  Godinama pati od problema sa raznim bakterijama (Escherichia coli i sl.) bez 

uspješnih rješanja. Prije otprilike 4 tjedna počinje svakodnevno upotrebljavati RC-GEN po 1 sat dnevno (7 - 20 - 7 - 20 - 7), alternativno jedan dan Clark program, a 
drugi dan  Reif program (sve na otprilike 2/3 intenziteta struje).Nakon 4 tjedna praktički 98% loših bakterija je eliminirano. 

 

RC-multiZapp Mario P.: Hvala vam na aparatu,odlicno deluje. 

Majka moja imala je gripu,posle dve terapije bila je kao nova,grip je nestao.Na mene deluje vrlo pozitivno,osecam se jako prijatno,koristim ga 

svaki drugi dan po pola sata.Ako ste u mogucnosti,posaljite mi priloge o aparatima,imam par zainteresovanih ljudi. Veliko vam hvala.  Pozdrav 

Mario   

U. B. iz Ljubljane ISKUSTVO sa RC-Multi Zapperom: iako ga koristim kraće vreme, se već sada javljaju prvi  rezultati u borbi sa gljivicama. 

Imam manje crvenila i otečenosti. Sada mogu potvrditi da je to jedno od najboljih oružja u borbi protiv gljivica, bakterija,…svakako su rezultati 
još bolji, kad se upotrrebljava u kombinacijisa sa "drugim roružjem” (odgovarajuća prehrana, antigljivična sredstva).Teorija da Zapper 
neutralizuje delovanje virusa, bakterija i ostalih patogenih organizama zbor vibracija na određenim frekvencijama i to se je, barem u mojem 

primeru  pokazalo kao dobar i ispravan potez.Naravno da je za konkretnije rezultate potrebno više vremena (gljivice su ustrajna smetnja koja se ne može tako lako i 
brzo eliminisati), pa ću svakako , uporno nastaviti upotrebu Zappera  (baš kao što svaki dan čistimo zube zbor zdravlja i bele boje).  
Nikola B. Novi Zeland Син има 15 година. Пре 11 година кад смо се преселили на Нови Зеланд био је врло ѕдраво дете. Поле 2 године 

појавио му се проблем са алергијама и почео је реаговати на полен, кућну прашину и домаће љубимце. Пошто је влажност ваздуха овде 
увек изнад 90% и преко целе године има неку биљку која избацује полен, мор сим буквално 10 година није мого да дише на нос. Нос му 
је увек био запушен, слинио, па чак морали смо и двапут да му оперишемо аденоиде (меко ткиво иза носне шупљине) који су му 
буквално блокирали nozdrve. 

Jelena Gregorič iskustvo sa aparatom  IZVOR-Gen – ZERO-POINT-ENERGY   
 „Moja majka je sa 78 god. doživela težak moždani udar /apoplexia/;  ostala je nepokretna, nije govorila, nikog 

prepoznavala, gledala u prazno. Otpuštena je sa klinike kao neizlečiva. I pre tog moždanog udara kod nje je bio prisutan  

izražen stepen  demencije. Takvo stanje trajalo je 4 godine. 

2016. godine  kupila sam aparat inž. Čeodimara Mraza: uređaj SOURCE-Gen  ZERO POINT ENERGY. Aparat je bio 

uključen noć i dan barem 3/4 godine, unatoč upozorenjima moje prijateljice Marije, da bih ga barem povremeno trebali 

isključiti. Nekako nakon tri mjeseca primijetila sam da se nešto događa s mamom. Mentalno stanje i stanje demencije počele su se poboljšavati. 

Nekako je prestala "zuriti u prazno, toga je bilo sve manje, a sjećanje joj je bilo nevjerojatno poboljšano svaki dan, unatoč najavama liječnicima da 

nema nikakve pomoći. Počela se vraćati životna energija, oči su se svetlile, počela je prepoznavati i pomalo govoriti i danas, posle godine dana, hoda 

bez štapa u stanu, oko kuče, sprema kuha, njezino sjećanje postaje sve bolje. Već duže vrijeme sumnje u njen oporavak su nestale. Ona čak rešava 

križaljke, čita, razgovara sa svima i svakodnevno je bolje. Prije je gledala ravnodušno televiziju, ili je pogledavala u prazno. Njezino hodanje je 

prilično stabilno i nema više vrtoglavice. 

 Općenito, ona se osjeća dobro i zahvaljujemo našem IZVORU / SOURCE-Gen  ZERO POINT ENERGY/  za ovu situaciju. 
 

iskustvo sa uredjajem  IZVOR-Gen – ZERO-POINT-ENERGY  
  

Majka gdje. Mirne G. iz Ljubljane je doživela moždani udar/ „kap“.   Prognoza lekara je bila  da će ostati vezana za krevet do kraja života.  Aprat  
SOURCE-Gen  ZERO POINT ENERGY je bio uključen mesec dana neprekidno dan i noć i desio se neočekivan oporavak klijentkinje, ona je počela 
da ustaje i  da  se  kreće samostalno. 
 

Nikola Bocevski: Имам 47 година и радим као систем инжињер са компјутерима. Поред оних 8 сати проведених на послу испред компјутера 
догоди ми се да наставим радити код куће или гледати неке емисије на youtube до касно у ноћи или рану зору. Након неколико дана 
акумулираног умора, на послу после ручка око 2 поподне очи почињу  сузити, поспан сам и немам енергију да се концентришем. Пошто 
држим једа  од Чединих инструмента на радни сто, један дан сам уклјучио фенкфенцију Zero Point и заборавио на апарат. Након 20 минута 
посматрам себе како пуном паром причам с клијентима на телефон и радим поново пуним еланом. Ода тада сваки пут кад осетим и 
најмањи умор на послу уклјучујем инструмент и мого вам речи да након 30 минута се осечам одлично. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ISKUSTVO SA SOURCE-Gen  ZERO POINT ENERGY aparatom: Poštovani gospodine Mraz! Nakon što nekoliko tjedana 

svakodnevno koristimo vaš terenski uređaj s nultom točkom, podijelit ću s vama svoje iskustvo. 

Već s prvim prijavama moja su iskustva bila posebno snažna. Osjetila sam snažnu struju od glave i kroz cijelo tijelo  

stopala. Sad, kad ga uključim, osjećam samo vrlo slab učinak. Tada smo uređaj uključivali oko 1 sat. Danas smo ustanovili 

 da tijelo više ne apsorbira zračenje nakon 20-ak minuta, a čak ga odbija i nekoliko minuta kasnije. 

Uređaj uključujemo ujutro, u podne i navečer, svaki put po 20 minuta uz obroke. 

Po mom mišljenju, taj se utjecaj nastavlja u tijelu. impuls regeneracije svaki put. Osjećamo se sve ugodnije. Međutim, regeneracija se odvija 

samo postupno i skladno. Previše i prejako zračenje uzrokuje m. E. nije regenerativno. Zato uvijek uključujemo samo funkciju Low. 

Primjećujem da se moje tjelesne funkcije polako poboljšavaju. Primjećujem to i kod svoje supruge. Trebamo sve manje homeopatskih 

lijekova, ili sve više nikakvih, i sve bolje spavamo.Toliko o danas! Srdačan pozdrav, također vašoj supruzi i dobrom druženju, vašem H. A. 
 

ORIGINALAN DOPIS: Liebert Herr Mraz! Nachdem wir einige Wochen Ihr Nullpunktfeld-Gerät täglich benutzen,teile ich Ihnen unsere Erfahrungen mit. 

Bei den allerersten Anwendungen waren vor allem meine Erfahrungen sehr stark. Ich empfand eine starke Strömung vom Kopf beginnend durch den ganzen 
Körper bis zu den Füßen. Jetzt erfahre ich beim Einschalten nur noch eine ganz schwache Wirkung. Damals haben wir das Gerät ca. 1 Stunde eingeschaltet. 

Heute haben wir festgestellt, dass der Körper nach ca. 20 Minuten keine Strahlung mehr aufnimmt und einige Minuten später diese sogar ablehnt. 

Wir schalten das Gerät morgens, mittags und abends, jeweils bei den Mahlzeiten 20 Minuten an. Dieser Einfluss setzt im Körper m.E. jeweils einen 
Regenerationsimpuls in Gang. Wir fühlen uns zunehmend wohler. Die Regeneration vollzieht jedoch sich nur schrittweise und harmonisch. Zuviel und eine zu 

starke Strahlung bewirkt m. E. nicht regenerierend. Deshalb schalten wir auch immer nur die Funktion Low an. Ich stelle fest, dass sich meine Körperfunktionen 

langsam immer weiter verbessern. Das stelle ich auch bei meiner Frau fest. Wir brauchen immer weniger homöopathische Medikamente, bzw. zunehmend gar 
keine mehr und schlafen zunehmend besser.Soweit für heute! Herzliche Grüße, auch an Ihre Frau und eine gute Zeit, Ihr H. A. 

 



 

 

 

 

 

 

Medicina budućnosti  biće posvećena ispitivanju  uticaja energetskih vibracija  na ljudski organizam“ Prof. 

Dr. William Tiller dobitnik Nobelove nagrade, kvantni fizičar sa Univerziteta Stenford 

 
Gospođa M.D. Slovenija. Aparat HELIOS:  testirala sam aparat i došla do ovoga: 
Vrlo povoljno djeluje na ljude, vrlo brzo ih dovede u energetsku harmoniju, na svim 
područjima.  Svakom aparatu, tako i Heliosu mora se svesno prići, budno dozvoliti 
njegovo delovanje – opušteno a sa namerom da se sve popravi... 
Aparat djeluje efikasno oko jednog sata na čovjeka, onda ga isključiti da ne bude 

previše.  
Aparat Helios je primenjen u jednoj pekari, program za harmizaciju + Tesla i duže 
vremena. 
Apat je radio bez znanja zaposlenih ljudi 4 sata. Stanje energija u pekari se popelo sa 
100 na  2000 i ista energija se mogle izmeriti na vrečama brašna.      Pekar je rekaoe 
šefici: ne znam šta je danas tu, celo posle podne idu mi mravi po tjelu posebno po nogama. Pa pogledajte ovo tijesto, 
nikada nije bilo toliko bijelo in nikada nije tako ljepo radilo, puno je mjehuriča.Zaista je bilo šokantno, nešto takvo niko 
nije očekivaao.  Ovaj hleb sam jela uz večeru i bio je vrlo dobar. Ujutro smo jeli ovaj hleb koji je praktično bio ozračen sa 
frekvencama i bila je vrlo jaka promjena. Hleb je bio još puno bolji, mekan i ukusan. 

Iskustvo korisnika aparata Helios je sledeće: Aparat je delovao na ženu srednjih godina u roku od 30 minuta sa 

programom   pinealna žlezda i povećala se energija organizma u vrednosti sa 70 na 1000. Ceo energetski sistem i čakre su se 
popravile na 90%!  

Zatim je uključen program Planete: delovanje 45 minuta i od 1000 se Energija još više podigla na 13000, apsolutno se povisila 
energija celog organizma.  Žena je bila je udaljena oko 2m od aparata i zaspala. 
U. B. iz Ljubljane  Aparat nazvan po antičkom imenu bogu sunca, svakako donosi “sunce” u svakodnevnom životu. 
Taj  vibracioni aparat poboljšava koncentraciju - sabranost, mirnoću i prije svega poboljšava opšte osječanje. Prilikom 
upotrebe različitih programa iz širokog spekrtra različitih programa se stvarno osećaja promenjeno i živahnije stanje. 
Od svih programa bi izdvojio Zero point i Tesla rei. Helios je prava energetsko “turbo mašina”, koju svakako 

preporučujem svima, koji su svesni moći vibracione medicine u korist ljudskog zdravlja. Hvala vam g. Čedomiru Mraz 
za vaš izum, koji, kao što je jednom rekao Nikola Tesla, “čoveku omogućuje energiju za sve njegove potrebe - čisto 

neergiju” 

ISKUSTVO sa aquaEnergy, Dušan P.:  Evo mojih iskustvo sa" onom napravom za tuširanje”.   Samo tuširanje cijeloga 
tela je totalno drugačiji osećaj u odnosu na obične tuševe. Blagodatno se osjeća voda koja miluje telo a posle tuširanja 
iznenađenje. Bolji sam, bolje volje i svakako oazač više pozitivne energije. Posle napornog rada tuširanje sa “tvojim tušem” 
je melem za energiju i umor. Sve je opet na zelenom. A kao šlag dodajem moje otkriće kako još više iskorisiti tu blagodat. 
Kada voda prolazi kroz “napravu” ona se zarotira u desno i pravi vrtlog. Važno je da se podesi jačina vode tako da taj vrtlog 
daje oblik lopte. Ja znam da to nije nekakav prazan prostor već je to šlag energizacije (šta se događa sa jonima?) E sad; 
staviš glavu, pesnicu, lakat,koljeno ili bilo šta u taj “šlag prostor” približno 3-5 min, i gle čuda, bolji osećaj. Svakoko ću testirati 
dalje, ali je to jako, jako korisno i preporučio bi svakome 

ISKUSTVO Poštovani Čedomire,  želela bih da Vas pozdravim i da Vam kažem da smo 

veoma zadovoljni sa Orionom, a najviše se vide rezultati po babi koja se podmladila nekako, a meni su podočnjaci manji i isto 

bolje izgledam, a u porodici smo svi nekako svi mirniji, raspoloženiji, ja kao da manje kašljem, bolje spavamo svi, Orion je manje 

više non stop uključen, a Dušan, moj sin kog ste upoznali što je bio kod Vas, je prepun pozitivne energije i pun nekih novih ideja, 

čak hoće sad i da otvori firmu i da se bavi lečenjem ljudi vašim aparatima. Srdačan pozdrav Mira iz Novog Sada 

OČIGLEDNO JE POZITIVNO DEJSTVO  SPECIFIČNIH VIBRACIJA  

IZVEŠTAJ: test obavljen sa aparatom dana 23.01.2018, Čedomir M.:  HRV/”heart rate 
variability”-varibalinost srčane frekvence / je relevantan marker koji preko kontrole parametara rada 
srca omogućuje procenu kardio-vaskularnih i metaboličkih procesa u organizmu. HRV je jedan od 

najkorisnijih alata za 
pračenje zdravstvenog 
stanja i energentskog 
balansa kod ljudi. Najupe-
čatljivije se vidi značajno 
dejstvo aparata na biološku 
starost, gerontološka krivulja 
pokazuje „podmladjivanje“ organizma od 8 godina u kratkom roku od oko 45 
minuta- pod dejstvom aparata.Aura se za to vreme „poboljšala“ sa 39% na 55% a 
takodje i energetsko stanje akupunkturnih meridijana i čakri. 

 

Iskustvo gospodje  Ljiljane M. iz Ossipee, 03864 USA sa aparatom ORION-V1 Harmonizer: Nekoliko puta sam upotrebila 

ORION-V1 Harmonizer i stvarno je neverovatan.  Ne verujem da nesto slicno postoji na trzistu. Nisam sigurna ni kako da 

ga nazovem, Harmonizer, transformatior.Imam mnogo dobre rezultante sa radom sa Orionom. Kao sto sam ti rekla ja ljudima 

ne naplacujem tretmane, ali soba mi je prepuna poklona koji mi donose da se zahvale i emails koji mi salju.  

 



MultiZapper Dopis g. Tintora i 

majke Milke Tintor rođ. 

25.09.1927 god. Koja je koristila 

multiZapper dva meseca 

neprekidno po jedan sat dnevno tri 

dana zaredom zatim pauzirala 3-4 

dana: MZ je bukvalno kao 

skener pokazao kod moje majke 

sve njene zdravstvene probleme. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

ISKUSTVO sa aparatom ORION, Gospođa Z.F., 71 godina,  

Kad sam imala u svojoj kuhinji taj aparat, moram reći, sam osjetila puno promjena.Prvo što sam osjetila u mojim nogama neko bockanje to se je 

nakon malo vremena širilo sve više i veliki učinak sam osjetila u rukama, čelu i po cijeloj glavi.To je trajalo jedan dan.Aparat sam imala uklopljen 

dan i noć i to tri dana. 

Nakon tog vremena sam odjednom bila puno aktivnija. Dobro sam počela spavati glava moi je postala puno čistija, imala sam više volje i energije. 

Poslije tri dana moje je tijelo zaznalo da sam aparat isključila i uključila ga svaka dva saqta na po sat. 

U mijesec dana vidjela sam jaku promjenu na mojoj koži. Najprije na rukama potpuno su izginule fleke koje kod nas kažemo da su staračke pege. 

Imam puno više životne energije moje noge su lagane a glava čista i lagana. 

Jako sam sretna i savjetujem svima koji imaju bilo kakve probleme da to upotrebljavaju. Mi ljudi smo 80% energetska bića, zato hvala tim ljudima 

koji sa puno znanja i napora pomažu skloniti odnosno postaviti na svoje mjesto sve poteškoće koje mi osjećamo a mislimo da je to dio nas. 

Vjerujem da se može sa tim energijama omanjiti problem ako ne i potpuno ozdraviti. Hvala još jednom  
 

ISKUSTVO gospodje T.K. 48 god.: Posle prve prezentacije aparata ORION, osecala 
pospanost i mir.  Posle nekoliko dana bila je druga prezentacija aparata ORION i 
piramide na kojoj sam skoro zaspala u dubok san. Jedva sam docekala da dodjem kuci 
da bih legla da spavam, a istovremeno sam osecala navalu energije i dobrog 
raspolozenja, na ivici egzaltiranosti. Pre 15-tak dana lekar je konstatovao upalu nerva u 
desnoj ruci, ruka je bila bolna i ogranicene pokretljivosti. Tog dana, druge prezentacije, 
posle spavanja od 4-5 sati, probudila sam se i u krevetu oslonila na desnu ruku - 
iznenadjujuce je bilo da se bol smanjio za 90% te je oslanjanje proslo skoro 
neprimetno. Pokreti koji su do sada bili bolni i ograniceni kao sto je obuci se, otvoriti 
vrata, podici flasu vode itd. odjednom su postali moguci bez bola. Istovremeno, sinusit 
se pogorsao i pojavili su se fantomski bolovi zuba koji nemaju zivce, a posle jos jedne 
noci svi su bolovi nestali. Veliki pozdrav,Tanja 
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Osim toga aparat generiše zaštitni „kišobran“ u prečniku 

od nekoliko metara koji znatno umanjuje uticaj 

elektrosmoga, zračenja HARP-a kao i drugih negativnih 

zračenja kao što je kontrola misli - „mind control“. 

ORION-Gen. Ordinacija dr. Jakobiša u Insbruku, Aparat 

uspešno primenjuje kod svoje ćerke i supruge. Moja kćer 

aparat uključuje uglavnom noću i od tada je miran san, 

nema znojenja, nema više lupanja srca i mnogo je manje 

nervozna. 

 

www.magic-gen.rs            Email: oficce@magic-gen.rs 

www.ibmraz.com        www.tmi.rs        Email: ib.mraz@web.de 
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